
 

 

 

 

 

 
’s-Hertogenbosch  
30-05-2013 
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders: 
Betreft ex artikel 39 vragen inzake;  vervolgstappen realisatie Bartenbrug. 
 
 
Geacht College, 
 
Wij hebben kennis genomen van de raadsinformatiebrief vervolgstappen realisatie 
Bartenbrug. 
Het is fijn te lezen dat het college met name de verantwoordelijke wethouder hand in eigen 
boezem steek en de fouten die gemaakt zijn toegeeft. 
Verder kunnen wij lezen dat de rekenkamercommissie een breed onderzoek gaat doen naar 
bestaande contractvormen en wijze van aanbesteden door de gemeente. 
 
Toch missen wij in deze raadsinformatiebrief een heel belangrijk item, namelijk de winkeliers 
op het Hinthamereinde en hoe daar mee om te gaan? 
Wij hebben van diverse winkeliers te horen gekregen dat er bij meerdere van hun een flinke 
inkomstenderving is opgetreden! 
 
Deze RIB roept bij ons de volgende vragen op. 
 

 Wanneer kunnen wij het onderzoeksrapport “contractvormen en wijze van 
aanbesteden” gehouden door de rekenkamercommissie verwachten? 

 Hebben er zich al winkeliers bij u gemeld met een forse inkomstendaling? Zo ja 
hoeveel en hoe bent u daar mee omgegaan? 

 Hoe denkt de gemeente deze inkomstenderving van diverse winkeliers op te gaan 
lossen? 

 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Namens de drie partijen 
 
Jolanda Lensen van den Wildenberg 



 

   2  

 

 
 
Fractie Stadspartij Knillis 
T.a.v. mevrouw J.J.M. Lensen van den Wildenberg
Molenstraat 11 
5211 DR  ‘s-HERTOGENBOSCH 
   
 

 

 
Uw brief van : 30 mei 2013 Ref. : mw. E.S. Smulders 
Uw kenmerk :  Tel. : (073) 615 54 01 
Ons kenmerk : SB/RB -  Fax :  
Datum : 25 juni 2013  E-mail : es.smulders@s-

hertogenbosch.nl    
Onderwerp : Uw vragen ex. art. 39 RvO inzake de vervolgstappen realisatie 

Bartenbrug 
 
Geachte mevrouw Lensen-van den Wildenberg, 
 
In uw brief van 30 mei 2013 stelt u namens de fracties Bosch Belang, Leefbaar ’s-Hertogenbosch en 
Rosmalen en Stadspartij Knillis raadsvragen ex artikel 39 Reglement van Orde over de Bartenbrug. 
Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden. 
 
Vraag 1: Wanneer kunnen wij het onderzoeksrapport "contractvormen en wijze van 

aanbesteden" gehouden door de rekenkamercommissie verwachten? 
Antwoord: De Rekenkamercommissie is een onafhankelijk orgaan, ingesteld door de 

gemeenteraad. Bijgevolg hebben wij geen inzicht in wanneer zij de resultaten 
van het onderzoek aan uw raad zal toezenden. Wij adviseren u zich terzake te 
wenden tot de Rekenkamercommissie.  

 
Vraag 2: 

 
Hebben er zich al winkeliers bij u gemeld met een forse inkomstendaling? Zo ja, 
hoeveel en hoe bent u daar mee omgegaan? 

Antwoord: Ja. Drie winkeliers hebben een verzoek tot nadeelcompensatie ingediend. 
Ondanks dat de winkeliers in deze economisch zware tijden het niet gemakkelijk 
hebben is het soms onontkoombaar dat de overheid in de infrastructuur moet 
ingrijpen. We hebben zeker begrip voor de lastige situatie, maar het 
overheidsingrijpen moet worden beschouwd als een normale maatschappelijke 
ontwikkeling waarmee één ieder kan worden geconfronteerd. De leidende 
gedachte is, dat wie aan het maatschappelijk verkeer deelneemt, niet alleen 
profijt van het overheidsoptreden heeft, maar er ook tot op zekere hoogte de 
lasten van draagt. Tot op die hoogte is het risico normaal. Slechts indien iemand 
zodanig zwaar wordt getroffen dat het uit de maatregel voortvloeiende nadeel 
redelijkerwijs niet (geheel) voor zijn rekening behoort te blijven, is er aanleiding 
voor nadeelcompensatie. Uit de verzoeken en de onderbouwing daarvan is tot 
nu toe niet gebleken dat de werkzaamheden aan de Bartenbrug hebben geleid 
tot inkomstenderving of van een abnormale financiële last die het normale 
maatschappelijke risico te  boven gaat. De verzoeken hebben daarom niet 
geleid tot het uitkeren van een vergoeding. 
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Vraag 3: 

 
 
 
Hoe denkt de gemeente deze inkomstenderving van diverse winkeliers op te 
gaan lossen? 

Antwoord: Iedere claim wordt op zijn eigen merites beoordeeld. Als de schade voor 
winkeliers onevenredig groot is, in vergelijking tot de schade die anderen 
ondervinden en dit is te wijten aan de werkzaamheden aan de Bartenbrug, kan 
er reden zijn voor een financiële vergoeding. Tot op heden zijn ons echter geen 
schades bekend die uitgaan boven het normaal maatschappelijk risico. 

 
 
 
 
Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van ’s-Hertogenbosch, 
De secretaris,      De burgemeester, 
 
 
mr. drs. I.A.M. Woestenberg      mr. dr. A.G.J.M. Rombouts 
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Fractie Bosch Belang 
T.a.v. de heer P.M. van der Krabben 
Molenberg 18 
5211 DE  ‘s-HERTOGENBOSCH 
   
 

 

 
Uw brief van : 30 mei 2013 Ref. : mw. E.S. Smulders 
Uw kenmerk :  Tel. : (073) 615 54 01 
Ons kenmerk : SB/RB -  Fax :  
Datum : 25 juni 2013  E-mail : es.smulders@s-

hertogenbosch.nl    
Onderwerp : Uw vragen ex. art. 39 RvO inzake de vervolgstappen realisatie 

Bartenbrug 
 
Geachte heer Van der Krabben, 
 
In haar brief van 30 mei 2013 stelt mevrouw Lensen van den Wildenberg namens de fracties Bosch 
Belang, Leefbaar ’s-Hertogenbosch en Rosmalen en Stadspartij Knillis raadsvragen ex artikel 39 
Reglement van Orde over de Bartenbrug. Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden. 
 
Vraag 1: Wanneer kunnen wij het onderzoeksrapport "contractvormen en wijze van 

aanbesteden" gehouden door de rekenkamercommissie verwachten? 
Antwoord: De Rekenkamercommissie is een onafhankelijk orgaan, ingesteld door de 

gemeenteraad. Bijgevolg hebben wij geen inzicht in wanneer zij de resultaten 
van het onderzoek aan uw raad zal toezenden. Wij adviseren u zich terzake te 
wenden tot de Rekenkamercommissie.  

 
Vraag 2: 

 
Hebben er zich al winkeliers bij u gemeld met een forse inkomstendaling? Zo ja, 
hoeveel en hoe bent u daar mee omgegaan? 

Antwoord: Ja. Drie winkeliers hebben een verzoek tot nadeelcompensatie ingediend.  
Ondanks dat de winkeliers in deze economisch zware tijden het niet gemakkelijk 
hebben is het soms onontkoombaar dat de overheid in de infrastructuur moet 
ingrijpen. We hebben zeker begrip voor de lastige situatie, maar het 
overheidsingrijpen moet worden beschouwd als een normale maatschappelijke 
ontwikkeling waarmee één ieder kan worden geconfronteerd. De leidende 
gedachte is, dat wie aan het maatschappelijk verkeer deelneemt, niet alleen 
profijt van het overheidsoptreden heeft, maar er ook tot op zekere hoogte de 
lasten van draagt. Tot op die hoogte is het risico normaal. Slechts indien iemand 
zodanig zwaar wordt getroffen dat het uit de maatregel voortvloeiende nadeel 
redelijkerwijs niet (geheel) voor zijn rekening behoort te blijven, is er aanleiding 
voor nadeelcompensatie. Uit de verzoeken en de onderbouwing daarvan is tot 
nu toe niet gebleken dat de werkzaamheden aan de Bartenbrug hebben geleid 
tot inkomstenderving of van een abnormale financiële last die het normale 
maatschappelijke risico te  boven gaat. De verzoeken hebben daarom niet 
geleid tot het uitkeren van een vergoeding. 
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Vraag 3: 

 
 
 
 
Hoe denkt de gemeente deze inkomstenderving van diverse winkeliers op te 
gaan lossen? 

Antwoord: Iedere claim wordt op zijn eigen merites beoordeeld. Als de schade voor 
winkeliers onevenredig groot is, in vergelijking tot de schade die anderen 
ondervinden en dit is te wijten aan de werkzaamheden aan de Bartenbrug, kan 
er reden zijn voor een financiële vergoeding. Tot op heden zijn ons echter geen 
schades bekend die uitgaan boven het normaal maatschappelijk risico. 

 
 
 
 
 
 
Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van ’s-Hertogenbosch, 
De secretaris,      De burgemeester, 
 
 
mr. drs. I.A.M. Woestenberg      mr. dr. A.G.J.M. Rombouts 
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Fractie Leefbaar ’s-Hertogenbosch en Rosmalen 
T.a.v. de heer drs. P.E. Kagie 
Van Berckelstraat 19 
5211 PG  ‘s-HERTOGENBOSCH 
   
 

 

 
Uw brief van : 30 mei 2013 Ref. : mw. E.S. Smulders 
Uw kenmerk :  Tel. : (073) 615 54 01 
Ons kenmerk : SB/RB -  Fax :  
Datum : 25 juni 2013  E-mail : es.smulders@s-

hertogenbosch.nl    
Onderwerp : Uw vragen ex. art. 39 RvO inzake de vervolgstappen realisatie 

Bartenbrug 
 
Geachte heer Kagie, 
 
In haar brief van 30 mei 2013 stelt mevrouw Lensen van den Wildenberg namens de fracties Bosch 
Belang, Leefbaar ’s-Hertogenbosch en Rosmalen en Stadspartij Knillis raadsvragen ex artikel 39 
Reglement van Orde over de Bartenbrug. Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden. 
 
Vraag 1: Wanneer kunnen wij het onderzoeksrapport "contractvormen en wijze van 

aanbesteden" gehouden door de rekenkamercommissie verwachten? 
Antwoord: De Rekenkamercommissie is een onafhankelijk orgaan, ingesteld door de 

gemeenteraad. Bijgevolg hebben wij geen inzicht in wanneer zij de resultaten 
van het onderzoek aan uw raad zal toezenden. Wij adviseren u zich terzake te 
wenden tot de Rekenkamercommissie.  

 
Vraag 2: 

 
Hebben er zich al winkeliers bij u gemeld met een forse inkomstendaling? Zo ja, 
hoeveel en hoe bent u daar mee omgegaan? 

Antwoord: Ja. Drie winkeliers hebben een verzoek tot nadeelcompensatie ingediend.  
Ondanks dat de winkeliers in deze economisch zware tijden het niet gemakkelijk 
hebben is het soms onontkoombaar dat de overheid in de infrastructuur moet 
ingrijpen. We hebben zeker begrip voor de lastige situatie, maar het 
overheidsingrijpen moet worden beschouwd als een normale maatschappelijke 
ontwikkeling waarmee één ieder kan worden geconfronteerd. De leidende 
gedachte is, dat wie aan het maatschappelijk verkeer deelneemt, niet alleen 
profijt van het overheidsoptreden heeft, maar er ook tot op zekere hoogte de 
lasten van draagt. Tot op die hoogte is het risico normaal. Slechts indien iemand 
zodanig zwaar wordt getroffen dat het uit de maatregel voortvloeiende nadeel 
redelijkerwijs niet (geheel) voor zijn rekening behoort te blijven, is er aanleiding 
voor nadeelcompensatie. Uit de verzoeken en de onderbouwing daarvan is tot 
nu toe niet gebleken dat de werkzaamheden aan de Bartenbrug hebben geleid 
tot inkomstenderving of van een abnormale financiële last die het normale 
maatschappelijke risico te  boven gaat. De verzoeken hebben daarom niet 
geleid tot het uitkeren van een vergoeding. 
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Vraag 3: 

 
 
 
Hoe denkt de gemeente deze inkomstenderving van diverse winkeliers op te 
gaan lossen? 

Antwoord: Iedere claim wordt op zijn eigen merites beoordeeld. Als de schade voor 
winkeliers onevenredig groot is, in vergelijking tot de schade die anderen 
ondervinden en dit is te wijten aan de werkzaamheden aan de Bartenbrug, kan 
er reden zijn voor een financiële vergoeding. Tot op heden zijn ons echter geen 
schades bekend die uitgaan boven het normaal maatschappelijk risico. 

 
 
 
 
 
 
Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van ’s-Hertogenbosch, 
De secretaris,      De burgemeester, 
 
 
mr. drs. I.A.M. Woestenberg      mr. dr. A.G.J.M. Rombouts 
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